
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 743

Vil ministeren oplyse, hvilke ejendomme, der vil blive omfattet, hvis regeringen finder fler-

tal for sit forslag om at lagerbeskatte selskabers ejendomsavancer som led i finansierin-

gen af regeringens udspil ”Ny ret til tidlig pension”, og om beskatningen kun vil ramme

kapitalfonde, eller om den vil ramme alle selskaber, der ejer ejendomme?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Heidi Bank (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. oktober 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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